

Director General

المدير العام

Date:

التاريخ: ٢٤ آذار ٢٠٢٣

تعميم رقم ٥ / ٢

إلى جميع شركات الطيران وشركات الخدمات الأرضية العاملة في مطار رفيق الحريري الدولي - بيروت
(حول تأجيل بدء العمل بالتوقيت الصيفي)

عملاً بقرار مجلس الوزراء رقم (٥) تاريخ ١٩٩٨/٨/٢٠ المتعلق بتقديم التوقيت المحلي ساعة واحدة خلال فصل الصيف،

واستناداً إلى الموافقة الإستثنائية الصادرة عن السيد رئيس مجلس الوزراء بتعديل ذلك القرار إستثنائياً لهذا العام،

يطلب من جميع شركات الطيران وشركات الخدمات الأرضية العاملة في مطار رفيق الحريري الدولي - بيروت، أخذ العلم بأنه سيتم تقديم الساعة ساعة واحدة إعتباراً من منتصف ليل ٢٠ - ٢١ نيسان ٢٠٢٣، تاريخ بدء العمل بالتوقيت الصيفي لهذا العام إستثنائياً.

مدير عام الطيران المدني بالتكليف

المهندس فادي الحسن



Circular No. 5 / 2

24 MAR 2023

To all Airlines and Ground Handling Companies operating at BRHIA
(About posponing the start of daylight savings time)

In accordance with the Council of Ministers Resolution No. (5) dated 20/8/1998 concerning switching the clock forward by one hour during summer season,

And based on the exceptional approval issued by the Prime Minister to amend that resolution exceptionally for this year,

All Airlines and Ground Handling companies operating at Beirut Rafic Hariri International Airport are kindly informed that the local time will be shifted forward by one hour, effective midnight 20-21 April 2023, which will be the starting date of daylight savings time exceptionally for this year.

A/ Director General of Civil Aviation

Eng. Fadi El Hassan

